



定期检查, 排除风险
维世达女性健康检查计划
专为呵护你的健康

女性健康检查 WELL WOMAN CHECKUP

PACKAGE PRICE 套餐价格 1200^{RMB}

Package Includes 套餐包含项目:

- Consultation with our gynecologist
常规妇科问诊
- Thorough gynecological physical examination (includes pelvic & breast exam)
妇科检查 (宫颈和乳腺触诊)
- Pap Smear
宫颈防癌筛查 (即宫颈细胞学涂片)
- Lab Test: Complete Blood Count, Urine Analysis & Vaginitis Test
化验检查 (血常规/尿常规)
- Optional Extra: Receive a 20% discount on our breast ultrasound service with this package.
附加优惠: 在本计划基础上进行乳腺超声检查可享受8折优惠。
- Please make an appointment within 3 ~ 7 days after menstruation.
请在月经结束后3至7天内预约就诊。
- If you do not select certain examinations in the package because of your personal reasons, it will be regarded as a waiver.
Vista Medical Center will not refund the expenses of the relevant examinations.
如因您个人原因不选择套餐中的某项检查, 将视为自动放弃, 维世达诊所不予退还该检查项目的费用。
- The Examination items in the package cannot be replaced.
本套餐内的检查项目不可替换。
- This package is only applicable to Vista Medical Center.
本套餐仅适用于维世达诊所。
- Vista Medical Center reserves the rights of interpretation and change to this package.
维世达诊所保留对本套餐的解释权和变更权。
- If you have any question about this package, please call +8610-8529 6618 ext. the OB/GYN Dept. for consultation.
如您对本套餐有任何疑问, 请致电+8610-8529 6618转妇科咨询。

Tel: 85296618

www.vista-china.net

Lvl 3 Kerry Centre Shopping Mall, 1 Guanghua Rd., Chaoyang District, Beijing
中国北京市朝阳区光华路一号嘉里中心商场3层



VISTA
MEDICAL CENTER
维世达诊所